

Protokoll, styrelsemöte Fältbiologerna Stockholm-Uppland-Gotland 21/11/2020:

Närvarande inom styrelsen: Jonas, Astrid, Vilho & Iris

Närvarande utanför styrelsen: Moa (punkt 7-13)

§1. Mötets öppnande

Astrid öppnar mötet med *Ny latinsk grammatik*.

§2. Mårunda

Lite blandat, men de flesta mår bra över att Fältbiologen har kommit.

§3. Godkännande av dagordning

Mötet beslutar att godkänna dagordningen.

§4. Val av mötesfunktionärer

Ordförande: Vilho

Sekreterare: Astrid

Justerare: Iris

§5. Uppdrag från föregående protokoll

- alla uppdrag utförda utom att sätta ihop förteckning över medlemmar i klubbstyrelser (Jonas)

§6. Engagera Naturmaktsdeltagare efter Naturmakt

Det finns/fanns planer på en ledarträff. Jonas uppdras kolla med Cecilia om planerna finns kvar.

Styrelsen diskuterar att ha ett zoom-möte och/eller en lathund om hur byråkratin går till i en klubbstyrelse. Riksföreningen har en gammal driva-klubb-guide. Vi tänker uppdra Moa att kolla upp och uppdatera den.

Styrelsen diskuterar att ordna ett zoom-möte för naturmaktsdeltagare om hur man kan engagera sig. Hur gör vi det festligt? Något som involverar inventering/att gå ut i kombination med teoretiskt inne-prat? Idé: att vi 4 + cecilia är på olika platser och "rapporterar". Jonas uppdras höra med henne om detta också. Deltagare får ställa

frågor till reportagen live. Några personer i "studion" (hemma framför sin dator) som är möteshost. Fokus: detta har fältbiologerna gjort förut, hur en kan engagera sig i framtiden, vilka klubbar/domän en kan engagera sig i. Berätta hur man blir aktiv.

Tankar: (satsa på 3-4 klubbar)

Uppsala: i Håga/Nåsten och intervjuva någon från skogsnätverket (Tore eller Viktor)

Fågelklubben: vid Råstasjön, intervjuva någon från klubben t.ex. Leo

Gotlandsklubben: ojnare?

Rockstaklubben: vara i Rockstastugan och intervjuva någon från klubben

Preliminärt datum: 19/12 kl. 12:30-14:30

Vi uppdrar Moa att lägga upp event på hemsidan + facebook

§7. Klubbuppföljning

Gotlandsklubben är inte så aktiva men har ambitioner, behöver pengar, värvaraffischer osv. efter behov

Skaparklubben är i startgroparna, behöver Moa-grejer (hjälp med marknadsföring, fb-event osv). Vilho uppdras säga till dem att vi gärna hjälper dem om de har ett event!

Fågelklubben har varit aktiv i vår/sommar, nu när det är vinter och corona är de mer inaktiva, men de har idéer! De behöver nya aktiva människor till styrelsen eftersom alla i styrelsen är 95-or, och hjälp med byråkratiska frågor.

Stockholmsklubben är generellt aktiv. Det verkar flyta på, de hojtar om det är något.

Rockstaklubben: inaktiv, behöver fler aktiva medlemmar som drar i saker.

Uppsalaklubben: aktiv men det är svårt med vinter & corona, behöver fler yngre medlemmar & kanske en minifältisgrupp. Vi kan hjälpa dem med att värva

Minifältisklubben: allt har varit inställt under pandemin, men nu har det kommit igång igen! De behöver minst en till aktiv ledare, gärna i Stockholm, och kanske sätt att nå fler medlemmar.

Naturmakts-zoom-reportage:

Fågelklubben

Skaparklubben

Rockstaklubben
Gotlandsklubben
Kanske Stockholmsklubben
Uppsala - inte prio
Minifältis - inte heller prio

Alla kontaktpersoner för de prioriterade klubbarna uppdras fråga de klubbarna om de vill vara med på reportage.

Mötet ajourneras till kl 13:07

§8 - Förslag på ändring i delegationsordning.

Joakim föreslog att vi skulle lägga till detta i delegationsordningen: "att verksamhetsutvecklaren har rätt att ensam göra attestering av följande löpande kostnader; Rockstastugan samt lokalen i Björkhagen" (så styrelsen slipper godkänna varje gång Moa ska betala Rocksta, dvs en gång i månaden)
Mötet beslutar att anta förslaget.

§9 Förfrågan från Kulturhuset Lava

Kulturhuset Lava (Stockholm) kontaktade Fältbiologerna och Naturskyddsföreningen för ett tag sen, då de skulle vilja utveckla sin verksamhet för ungdomar och lyfta miljö/klimatfrågor mer. Än så länge är de i en start-fas och detaljerna är ganska oklara, men bland annat försöker de få till en referensgrupp bestående av ungdomar från olika håll. De tänker att den gruppen ska mötas några gånger under våren för att diskutera med Lava hur man kan utveckla verksamheten, och de undrar om vi vill vara med på något vis. Möte 2 december.

Moa och Iris eller någon annan från styrelsen är med på mötet den 2 december, och sen kanske vi efterlyser medlemmar som vill vara med i referensgruppen. Moa frågar dem om en annan tid

§10 Covid-19

Hur ska vi tänka framöver kring verksamheten, nu med de nya hårdare reglerna?

- vill vi ha några råd/tips/rekommendationer åt klubbarna?

Styrelsen diskuterar ifall vi ska avråda från fysiska aktiviteter eller inte, samt ifall munskydd är en bra grej. Munskydd tycker vi är bra men vi tycker olika om fysiska aktiviteter.

Vilho sätter streck i debatten

Under en teknikstrulspaus pratar vi lite om marknadsföring till naturmakts-reportage-eventet

Vi landar i att inte gå ut med några rekommendationer.

Vi beslutar att rekommendera riksstyrelsen att rekommendera munskydd. Moa uppdras meddela detta.

- vad händer med våra egna aktiviteter?

vi beslutar att inte anordna några fysiska aktiviteter på distriktsnivå.

- hur förhåller vi oss till RÅM?

RÅM är 2-5 januari och kommer vara digitalt. Vi tror inte att det är stor sannolikhet att vi inte kommer kunna ordna någon fysisk träff. Vi diskuterar ifall vi ska ordna en digital träff för distriktet i samband med RÅM.

Vi landar i att vänta med att besluta om detta tills riksstyrelsen har kommit med mer besked om hur RÅM ska gå till.

§11. Planering av kommande styrelsemöten

Punkten anses besvarad.

§12. Övriga punkter

- Bokning av Rocksta och Björkhagen. Hur styr vi upp det smidigast?

Just nu är Rocksta-kalenders Jonas personliga google-kalender, vilket kanske inte är optimal. Vi diskuterar att införa ett google-dokument för att boka rockstastugan och lokalen i Björkhagen. Vilho skapar genast ett sådant. Samtidigt fixar Iris egna google-kalendrar till de två lokalerna och gör att både styrelsemailen och kanslimailen får tillgång till dem.

Moa uppdras lägga upp kalendrarna på hemsidan och skriva om dem i nästa nyhetsbrev.

Alla i styrelsen uppdras meddela berörda klubbar som de är kontaktperson för om bokningssystemet.

- Vilken typ av ekonomiuppdateringar vill ni ha och hur ofta?

Vi vill att Moa ger oss uppdateringar inför varje styrelsemöte om det är någon stor post som avviker från budgeten.

Iris och Astrid vill också ha en crash-course av Moa i distriktets ekonomi.

- Protokollrutin: vem gör vad?

Eftersom banker kräver analoga utgifter - hur ska vi fixa det? Vilho skriver ut, köper kuvert och frimärken och begär utlägg för det i slutet av året. Han postar sedan två

mötesprotokoll i taget och lite frimärken till de som ska skriva under. Den sista personen som får dokumentet på posten postar till Moa som arkiverar.

- Attestering i corona-tider

Vi behöver skriva under utlägningsblanketter som är på mer än 1000kr. Moa kollar på hur man kan lösa detta i coronatider.

- Vill ni stå med namn på hemsidan? (Och kanske presentera er som en nyhet på hemsidan?)

Vi vill stå med kontaktuppgifter men ska klura mer på hur.

- Kommunikation: vill ni använda facebookchatt eller något annat medie?

Vi vill ha ett säkrare kommunikationsmedel än facebook messenger. Discord är bra för att då kan man även ha videomöten och olika kanaler för olika ämnen, och det går att komma åt från datorn. Signal är ett annat förslag som är säkrare än discord, men det funkar inte med Jonas mobil. Även om discord inte är krypterat så är det inte lika ont som facebook. Vi anser att vi ska gå över till discord.

- Vill vi göra/hjälpa Uppsalaklubben att göra något åt den planerade avverkningen i Hågadalen-Nåsten?

Iris tänker engagera sig med eller utan distriktet. Det finns en gruppchatt och planer på att ha ett möte med olika parter bl.a. Uppsala Akademiförvaltning, samt att skriva debattartiklar. Vi vill ha löpande kontakt med gruppen och hjälpa dem om de vill.

- Har någon för mycket att göra? Har vi en rimlig mängd uppdrag?
Astrid läser upp allas uppdrag och alla tycker att det verkar rimligt.

§13. Mötets avslutande

Vilho avslutar mötet kl 15:10 med 1984.

Uppdrag:

Jonas

- Kolla med Cecilia Rydberg hur det går med planerna på en träff för naturmaktsledare, samt fråga om hon vill vara med på "distriktet calling".
- Fråga Gotlandsklubben om och hur de vill vara med på "distriktet calling".

- Meddela Stockholms Minifältisar om det nya bokningssystemet för distriktets lokaler.

Vilho

- Förmedla till Skaparklubben att vi gärna hjälper dem med marknadsföring om de har något event.
- Fråga Skaparklubben om och hur de vill vara med på “distriktet calling”.
- Meddela Stockholmsklubben och Skaparklubben om det nya bokningssystemet för distriktets lokaler.

Iris

- Fråga Fågelklubben om och hur de vill vara med på “distriktet calling”.
- Meddela Fågelklubben om det nya bokningssystemet för distriktets lokaler.

Astrid

- Fråga Rockstaklubben om och hur de vill vara med på “distriktet calling”.
- Meddela Rockstaklubben om det nya bokningssystemet för distriktets lokaler.

Moa

- Leta upp och uppdatera driva-klubb-guiden.
- Så smått börja marknadsföra “distriktet calling” med evenemang på hemsidan och facebook samt i mailutskick.
- Fråga Kulturhuset Lava om de kan ha sitt möte en annan dag.
- Meddela distriktsstyrelsen att vi rekommenderar dem att rekommendera munskydd i samband med fysiska aktiviteter.
- Lägga upp kalendrarna för bokning av Rockstastugan och lokalen i Björkhagen på hemsidan och skriva om den i nästa nyhetsbrev.
- Klura på hur vi kan lösa attesteringar under corona.
- Delar Distriktet Calling på Fältbiologernas Medlemmar på Facebook, och gör ett inlägg om det på Insta.